
Bestyrelsesmøde 04.03.2025 Overordnet Grundejerforening 

Kraghave Vest Høje Taastrup. 

Til stede: Bo, Annette og Jan 

Status på foreningen 

Bo har forespurgt HTK, om de vil komme ca. 1 times tid før generalforsamlingen, og udtale sig om 

vedligehold af områderne, herunder forhold til lokalplaner mv. Vi afventer stadig svar fra kommunen. 

Bo følger op over for HTK. 

Grønne områder 

Der igangsættes ikke nye initiativer før efter generalforsamlingen. 

Gottlieb rydder det sidste op efter udtyndingen omkring Lavendelvej I, og græsset bliver slået som tidligere 

aftalt. 

Vildblomstområderne lader vi stå, så de selvsår sig selv. 

Generalforsamling 

Indkaldelse og dagsorden til generalforsamlingen blev gennemgået, herunder rækkefølge for behandling af 

indkomne forslag. 

Den afholdes den 8. maj 2025. 

Indkaldelse udsendes senest 13. marts 2025.  

Bænke på fælleden 

Der er kommet forslag om at opsætte et par bænke på fælleden. 

Model og økonomi er uafklaret – det er ikke en opgave for den overordnede forening, da vi alene har ansvar 

for vedligehold af de grønne områder. Det kunne være en opgave for de foreninger, som ejer områderne (i 

lighed med fodboldmål mv.) 

Økonomi 

Alle foreninger har betalt kontingent for 2025. 

Vi følger budgettet, som det er vedtaget på generalforsamlingen. 

Næste møde 

Tirsdag 8. april 2025 kl. 20.00 


